

## **Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde 5. januar 2017**

Til stede: Lærke Smidt Gasbjerg (formand), Lars Byron (næstformand), Vivian Dümer (vandpololeder), Morten Packert Andersen (svømmeleder), Negar Latifi (kasserer), Ebbe Rasmussen (bestyrelsesmedlem), Laura Smidt Hansen (sekretær).

### **1. Tegningsret**

Det besluttes, at lave et forslag til en vedtægtsændring i klubben, så foreningen tegnes af formanden og ét andet bestyrelsesmedlem. Pt. skal foreningen tegnes af hele bestyrelsen, og det er meget besværlig i forbindelse med udskiftning af bestyrelsesmedlemmer.

### **2. Transportgodtgørelse**

Der laves ny blanket til transportgodtgørelse, så det står mere klart for klubbens medlemmer, hvordan denne gives. Det besluttes, at chaufføren har to måneder til at kræve sin transportgodtgørelse. Det skal tydeliggøres, at der er transportgodtgørelse til samtlige stævner.

### **3. Møde mellem trænere og svømmeleder**

Mødet refereres. Herved snakkes om 1 times dryland om ugen, mulighed for to trænere på kanten om fredagen, en survey til svømmerne, som trænere og svømmelederen kan arbejde ud fra og herved optimere træningen, individuelle målsætningssamtaler mellem trænere og svømmere og om træneres kontrakter.

### **4. Livredderbeviser**

Bestyrelsen mener, at flest mulige bør have livredderbeviser. Der arbejdes på et kursus til klubbens medlemmer.

### **5. Klubmesterskab**

Klubmesterskabet er 8. april og forventes at afholdes med deltagelse af motionssvømmere også.

### **6. Frivilligopgaver**

Bestyrelsen tjekker op på, at alle ikke-studerende er tildelt og udfører en opgave.

### **7. Hjemmeside**

Bestyrelsen arbejder stadig på at optimere hjemmesidemulighederne.

### **8. Regler**

Klubbens regelsæt læses endeligt igennem af bestyrelsen, hvorefter de sendes ud til medlemmerne med opfordring til feedback og besked om, at disse nu er gældende praksis.

### **9. Beslutningsreferater**

Det vedtages, at beslutningsreferater for bestyrelsesmøderne skal offentliggøres på mail og hjemmeside.

### **10. Ekstraordinær generalforsamling i USG**

Der arbejdes yderligere på forslag om passivt medlemskab. Der skal findes nye medlemmer af hovedstyrelsen som repræsentant for klubberne, og vores nuværende repræsentant (Martin Pock) ikke er fra KU. Bestyrelsen ønsker at have en repræsentant fra svømmeklubben i HB, og vi arbejder på at finde en kandidat.

### **11. Eventuelt**

Der er åbnet for flere tilmeldingspladser på svømmeholdet på usg.dk